
Referat af bestyrelsesmødet

den 4/10-2023



Deltager: Christina Bihl (CB), Jonas Kühn (JK), Daniel Ovesen (DO) og Frederik Rudebeck
Rasmussen (FR)

Afbud:

0. Mødestart

0.1 Tegnstyrer og referent
JK er tegnstyrer.
CB er referent.
JK er ansvarlig for aftenens to do-liste.

0.2 Bordet rundt

Alle har det godt og JK er nu i gang med et større projekt i en længere periode, hvorfor vi
ikke kan forvente så meget fra ham i den periode.
CB rejser væk i 3 uger i november, så der er heller ikke aktiviteter fra hendes side i den
periode.

1. Administration
1.1 Klubseminar på Castberggård d. 11/11 - hvem deltager? (FR)

Konklusion: JK deltager 100 % med. Den anden finder vi ud af, når vi ved hvad dagsordenen
er.

1.2 Døvania medaljer vindere (JK)
Til orientering: JK har oprettet en docs til dette. Det er også meningen, at vi skal opdatere
den docs løbende.

2. Økonomi
2.1. Kontingent? (JK)
Har vi styr på det?

Konklusion: DO vil rykke i nogle medlemmer, der ikke endnu har betalt, især fra
herrefodboldafdelingen og muligvis fra bowlingafdelingen.

3. Tema
3.1. Vores 120 års jubilæum (CB)

Konklusion: FR arbejder videre på det. Det bliver to separate arrangementer - således at
generalforsamlingen bliver afholdt sammen med en fest, og så en anden dag (formodentlig
søndag den 21. april 2024) med en sportsdag.)

3.2. Frivillige fest (CB)
Status?



Konklusion: JK og FR undersøger om det er muligt at afholde frivilligfesten mandag den 20.
november 2023.

3.3. Generalforsamling i 2024 (CB)
Hvem tager hovedansvaret for at planlægge GF? Og hvem vil gerne fortsætte/stoppe?
Og hvornår skal vi afholde GF?

Konklusion: Vi flytter punktet til næste bestyrelsesmøde. Men vi holder generalforsamling
fredag den 19. april 2024.

3.4. Arbejdsdag? (JK)
Er der et behov for en arbejdsdag?

Konklusion: Vi vil gerne have en arbejdsdag, men vi skal lige finde ud af hvornår.

4. Idrætsgrene
4.1. Discgolfs fremtid? (CB)

Konklusion: JK vil rykke for Uffes svar og arrangere et medlemsmøde med ham for at høre
medlemmerne ad om hvad det skal ske.

4.2. Svømmeafdelingens fremtid? (JK)

Konklusion: DO vil om et par uger prikke til svømmeafdelingen for at høre om hvordan det
går med at finde en ny svømmeleder.

4.3. Badmintonafdelingens fremtid? (CB)

Konklusion: FR vil snakke med Brian om det og arrangere et medlemsmøde for at høre
medlemmernes ønsker, før vi beslutter noget. Vi skal også afbooke hallen, hvis
badmintonafdelingen overhovedet ikke bruger hallen.

5. Andet og sidst

5.1. Næste bestyrelsesmøde
Det bliver onsdag den 2. november 2023.


